

[F#] Ch. unda maris

[svanendo a poco a poco] (B) Sw. Eloine [pp] [rall] PPP

Christmas Song

(Weihnachtlied)

ROBERT SCHUMANN
Op. 79, No. 17
Edited by Walter Golde

Hans Christian Andersen
English Text by Constance Wardle

Slowly (♩:84)

VOICE

1. When the Christ Child came to us on earth Sal - va - tion to man - kind - bring - ing He -
1. Als das Christ - kind ward zur Welt ge - bracht, das - uns von der Höl - le ge - ret - tet, da -

PIANO

lay in a man - ger the day of His birth, But an - gels a - bove Him were sing - ing. A star in the heavens was
lag's auf der Krip - pe lei finst' rer Nacht, auf Stroh und Heu ge - bet - tet; doch ü - ber der Küt - te

From "Easy German Classic Songs," edited by Walter Golde. [431-41002]

Copyright 1952 by Oliver Ditson Company

40

International Copyright Secured
ETUDE - DECEMBER 1952

seen far a - broad, And the Ox - en kissed the - feet of our Lord. Hal - le - lu - jah, Child Je - sus!
glänz - te der Stern, und der Och - se küsst den Fuss des Herrn. Hal - le - lu - jah, Kind Je - sus!

CHORUS

Hal - le - lu - jah, - Child Je - sus!
Hal - le - lu - jah, - Kind Je - sus!

2. Take cour - age, all that now are sad, The Child in Dav - id's own cit - y. Will
2. Er - man - ne dich, See - le, die krank und matt, vor - giss die na - gen - den Schmer - zen. Ein

make all our hearts to be light and glad, Will save lost souls with pit - y. So let us hon - or -
Kind ward ge - bo - ren in Da - vid's Stadt zum Trost für al - le Her - zen. O lass' uns wal - len zum

this Ho - ly Child like chil - dren, wor - ship His spir - it mild. Hal - le - lu - jah, Child Je - sus!
Kind - lein hin, und Kin - der wer - den in Geist und Sinn. Hal - le - lu - jah, Kind Je - sus!

CHORUS

Hal - le - lu - jah, - Child Je - sus!
Hal - le - lu - jah, - Kind Je - sus!

ETUDE - DECEMBER 1952